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Koliko nam pomenijo volitve?
Medtem ko so se delegati tudi v naSi občini še zadnjič

izrekli za možne kandidate na predstoječih »vmesnih voli-
tvah«, pa večina ostalih naših krajanov le bolj ali manj
kritično pretresa kandidatno listo, ali pa do nje, kot do vsega
prcdvolilnegd l.rupa nasploh, ostaja ravnoduina, koi da se je
sploh ne tiče. Tako kot je pač na vseh volitvah. Vsekafcor pa
nekatere volilne spremembe in novosti tudi manj zainleresi-
ranim dajejo čutiti novega vetra v našem političnem odloia-
nju, ki naj bi za vselej opravil z okorelimi in vse prej kot
demokratičnimi volilnimi shemami v preteklosti. Sicer pa raje
o tem prepustimo besedo kar našim občanom samim:

more prav niiesar reševati. ampak lahko kvečjemu le zapleta.
Ali z drugo besedo: rabimo konkretne ljudi s konkretnim
delom!«

Marija Mramor, upokojenka s Trnovega:
»Kar zadeva voiitve na obtinski ravni, moram reči, da

nisem poznala nobenega novega kandidata, zato tudi ne vem,
če je bila izbira pravilna. Sama se namreč nisem vključevala
v kandidacijske razprave v naSi KS, ker sem imela pač težave
z zdravjem. Sicer pa mislim, da je zdajšnja širša in bolj
demokratična izbira kandidatov vse hvale vredna.«

Bosiljka Kregar-Rovan, uslužbenka z Viča:

Rajko Najzer, dipl. obramboslovec iz KS Krim:
»Kot krajan KS Krim moram reči, da smo se zelo odprto

pogovarjali o kandidatih, s tem, da je vsakdo podprl tistega,
za katerega je resnično verjel, da bo izpolnjeval postavljene
zahteve. Na vsak način je prav tudi, da smo šli to pot pri
evidentiranju kandidatov tudi v širino, zdaj pa bi morali
razmisliti le 5e o tem, da drugič postopke čimbolj poenostavi-
mo, ker so pač še vedno preveč komplicirani.«

Aleksander Živko, upokojenec iz KS Milan Česnik:
»Čudim se, da so se mogli ljudje tako čudno odločati

o kandidatih. O tem je z upravičenimi pomisleki pisala že tudi
»Mladina«. Če smo se odločili za mlade, potem volimo
mlade. Odvei je tudi tolikanj prakticirano globokoumno
teoretično frazarjenje in vsakrSne šablonske puhlice, ki ne

»Za našo KS si upam trditi, da so bili občani o predvolilnih
aktivnostih vse prej kot dobro obveščeni, zato je bila razum-
Ijivo tudi udeležba na kandidacijskih konferencah bolj pičla.
Samo peSčica ljudi v KS, listi s funkcijami, je bila na tekočem,
drugi pa niso imeli pojma. Tako je bilo ie na vseh volitvah
doslej. Če bi bila obveščenost boljša, bi bil zagotovo tudi
odziv boljši«

Stane Ponikvar, prodajalec iz Malih Latt:
»Žal so Ijudje premalo obveščeni o volilnih aktivnostih,

zato se tudi niso tvorneje vključevali v razprave. Vsaj tako je
bilo, kot vem, pri nas. Sicer pa o samem postopku nimam
pripomb: kakor so volitve zamišljene, tako jih je treba tudi
izpeljati.«
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